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Protokół Nr 6/2024 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu 26 listopada 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji otworzyła Przewodnicząca Komisji, Romana 
Maziej–Niewczas. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyli również: 

1. Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski 

2. Anna Wąsowicz – Sekretarz Powiatu, 

3. Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu,  

4. Lucyna Klich – Dyrektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji, Romana Maziej - Niewczas przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

4. Rozpatrzenie petycji z dnia 25 listopada 2024 r. 

5. Rozpatrzenie skargi z dnia 20 listopada 2024 r. na Dyrektora Zarządu Dróg Powiatu 
Krakowskiego 

6. Zaopiniowanie projektu Budżetu Powiatu Krakowskiego na 2025 r. w zakresie przedmiotu 
działania Komisji 

7. Zaopiniowanie planu pracy Rady Powiatu w Krakowie na 2025 r. 

8. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2025r. 

9. Sprawy bieżące 

10. Zamknięcie obrad 

Nie było uwag do porządku obrad. 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA  

Nie było uwag do protokołu. 

Komisja jednogłośnie - 4 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia. 
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4. ROZPATRZENIE PETYCJI Z DNIA 25 LISTOPADA 2024 R. 

Lucyna Klich omówiła przedmiot petycji. Przedstawiła sytuację związaną z lokalizacjami punktów 
Nieodpłatnej Pomocy Prawnej i Nieodpłatnego Poradnictwa Obywatelskiego na terenie powiatu 
krakowskiego. 

Elżbieta Burtan powiedziała, że porozumienie z Gminą Michałowice zostało już podpisane. 
Zwróciła uwagę, iż koszt utrzymania punktu NPP dla Zabierzowa to 64 tyś zł a obłożenie jest 
mniejsze niż połowa. Gmina mogłaby we własnym zakresie zorganizować obsługę prawnika dla 
mieszkańców.  

Grzegorz Nędza pytał o dyżury w gminach, w których nie ma punktów, czy będą tam utworzone.  

Rozmawiano o organizacji nieodpłatnej pomocy prawnej i nieodpłatnego poradnictwa 
obywatelskiego w powiecie. 

Komisja nie uznała właściwości Rady Powiatu w Krakowie do rozpatrzenia petycji, wskazując, że 
właściwym do jej rozpatrzenia jest Starosta Krakowski. 

Komisja wystąpiła z wnioskiem do Przewodniczącego Rady o przekazanie petycji według 
właściwości do Starosty Krakowskiego. 

Powyższe wynika z głosowania jednogłośnie - 4 głosami za. 

5. ROZPATRZENIE SKARGI Z DNIA 20 LISTOPADA 2024 R. NA DYREKTORA ZARZĄDU DRÓG POWIATU 
KRAKOWSKIEGO 

Skargę omówiła Lucyna Klich. Poinformowała, iż Przewodniczący Rady wystąpił do Zarządu Dróg 
Powiatu Krakowskiego o udzielenie wyjaśnień w sprawie.  

Wanda Kułaj powiedziała, że obowiązkiem inwestora jest odtworzenie zjazdów, jednak Skarżący 
chce zlikwidować wjazd i wybudować go w innym miejscu.   

Komisja powróci do sprawy podczas następnego posiedzenia, gdy uzyska wyjaśnienia Zarządu 
Dróg Powiatu Krakowskiego. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO NA 2025 R. W ZAKRESIE 

PRZEDMIOTU DZIAŁANIA KOMISJI 

Projekt uchwały omówiła Edyta Jaśnikowska. 

Rozmawiano o kondycji finansowej powiatu. 

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za – pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PLANU PRACY RADY POWIATU W KRAKOWIE NA 2025 R. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 
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Nie było uwag, ani pytań.  

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

8. PRZYGOTOWANIE PLANU PRACY KOMISJI NA 2025 R. 

Komisja przygotowała plan pracy na kolejny rok (złącznik nr 2). 

Komisja jednogłośnie – 4głosami za – przyjęła Plan Pracy Komisji na 2024 r.  

9. SPRAWY BIEŻĄCE 

Lucyna Klich udzieliła informacji na temat i 

10. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Komisji, Romana Maziej – Niewczas 
zamknęła posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Protokołowała: Przewodnicząca Komisji 
Pogan Karolina Skarg, Wniosków i Petycji 

 Romana Maziej - Niewczas 


